

这5个城市的天际线，都有Wilson Associates 设计的地标！

2017-09-15 威尔逊室内建筑设计

谁说高处不胜寒？

人们热爱摩天大楼，因为着迷于高度带来的征服感，以及半空绝景所带来的震撼。在我们熟悉的天际线中，有几个最明显的地标是Wilson Associates的作品。这些高楼酒店将客人引入云端奇境之余，也彰显着Wilson Associates的非凡实力。



首尔 乐天世界塔, Signiel Hotel

Lotte World Tower, Seoul

首尔Lotte World Tower高达555.7米，是韩国第一高楼。在这栋摩天大厦之内的76层到101层，是高级奢华的Signiel Hotel，其中客房层从81层开始直指天空。

Wilson Associates意在打造一座“空中府邸”，期间他们面临了各种挑战，例如为适应消防要求而不断发掘新的建筑材料、协调因高度变化而发生改变的房间布局等等。团队反复推敲，为数量众多的房型呈上各具风格又具有统一设计语言的设计。

With a height of 555.7m, Lotte World Tower is crowned the highest building in Korea. Signiel Hotel occupies floors 78–101 of the tower, with guest rooms situated from floor 81 onwards.

Wilson Associates designers had the inspiration to create a “mansion in the sky.” As it is a high-rise building, the design has faced numerous challenges. The fire regulations are so strict that Wilson Associates’ design team had to work with the operator to re-select specific materials to pass the fire test. The space/room condenses as it gets higher and the team had to create a multitude of different layouts, furniture and designs.





迪拜 哈利法塔, Armani Hotel Dubai
Burj Khalifa, Dubai

高度达到惊人的828米的迪拜哈利法塔被认为是“超级摩天大楼”(superscraper)，世界上首家Armani Hotel就位于其中，占据了这栋高楼1到16及38和39层的位置，其中9到16层是Armani公寓，其余均为酒店设施，最高处高度将近321米。

Armani Hotel Dubai is the world's first hotel designed and developed by Giorgio Armani. Located inside the iconic Burj Khalifa, the world's tallest building at 828m, Armani Hotel Dubai occupies floors 1-16 and 38-39, with floors 9-16 as Armani Residences. The highest point of the hotel is 321m.

酒店是设计师梦寐以求的项目 - 通过“与阿玛尼同住”的理念，以最完整的方式将自己的精致风格带入生活。Wilson Associates与当代首屈一指的设计师Armani先生合作，确保每一个设计细节都揭示着Armani的特质。

The hotel is the realization of the designer's long-held dream to bring his sophisticated style to life in the most complete way and through the "Stay with Armani" philosophy. Wilson Associates came on board to collaborate with Mr. Armani, the absolute designer, to make sure every detail of the design revealed the Armani signature.





新加坡 Swissotel The Stamford
Swissotel The Stamford Singapore Hotel

东南亚最高的酒店之一——新加坡Swissotel The Stamford 楼高225米，Wilson Associates于今年完成了其1,262间客房的翻新工程。在这个项目中，设计团队不断通过各种方式强调着酒店的瑞士基因，并通过艺术作品巧妙地将新加坡风格与瑞士主题联结在一起，突出当地特色。

As one of the tallest hotels in Southeast Asia, The Stamford Singapore hotel rises 225m from the ground with 1,262 newly renovated rooms done by Wilson Associates this year. During the project, the design team tirelessly found ways to emphasize the brand's Swiss DNA and blend Singapore style with smart design.





香港 四季酒店
Four Seasons Hotel, Hong Kong

楼高205米的香港四季酒店，其整体设计语汇具有明确的国际调性。Wilson Associates设计团队精心挑选全球独一无二的艺术品和雕塑，来体现文化与风格的融合。酒店拥有令人震撼的海港景观，创造了独特的、具有个性的高端文化和奢华氛围。

The 205m tall Four Seasons Hong Kong bears a distinctly international tone. The Wilson Associates design team chose unique art and sculptural pieces from around the world to embody a melding of cultures and styles. The hotel also takes advantage of impressive harbor views, creating a uniquely individualized ambience of high culture and luxury.





上海浦东四季酒店
Four Seasons Shanghai Pudong

以“世界中心”为概念打造的上海浦东四季酒店楼高约172米，Wilson Associates的设计团队勇敢接受挑战，精心设计了紧凑的内部结构、加强了设计叙述、强化了酒店建筑风格，成功再现了上海的黄金时代——1920年代至30年代的装饰艺术时期。

Four Seasons, looking to offer an oasis high above the urban melee, worked with Wilson Associates to create a fashionably modern hotel that would boost their traditional portfolio. The Wilson team created a timeless modern look with contemporary interiors inspired by Shanghai's 1920s and '30s Art Deco period.





诞生在吉隆坡的新作品

吉隆坡Sofitel酒店已经竣工！

Sofitel Kuala Lumpur Damansara is now completed!



抢先看 Sneak peek...

吉隆坡Sofitel酒店的内部和艺术作品启发自国家传统的Wau Bulan（具有法国艺术生活特质的月风筝）以及丰富的马来西亚和法国文化遗产。入住客房的客人可以享用Millésime俱乐部的行政酒廊，观赏城市天际线的壮丽景色之余，也可以使用俱乐部提供的独家服务。酒店拥有五间餐厅和酒吧，包括Nespresso休息室。

The Sofitel Kuala Lumpur Damansara's interiors and artworks are inspired by the country's Wau Bulan (the moon kite with French art vivre) as well as the rich Malaysian and French heritage. Guests staying in suites will have access to the Club Millésime executive lounge, which offers spectacular views of the city's skyline and provides exclusive services. The hotel boasts five restaurants and bars, including a Nespresso lounge.





关注我们，紧贴建筑设计行业的最新消息！

Subscribe to be in-the-know of the
architecture and design industry!



长按二维码关注

Long press the QR code to subscribe

业务联系 For Business: jjiang@wilsonassoc.com

媒体关系 Media Relations: miki@petriepr.com

感谢你的关注，期望与你分享更多我们的最新消息和企划！

Thank you for subscribing and we look forward to sharing more
exciting news and projects with you!

WWW.WILSONASSOCIATES.COM